



GHOST LIGHTS BIO (ENGLISH):

Emerging from Switzerland's underground, Ghost Lights fuses crushing riffs with dark trap energy. Formed in 2018, the band brings together the distinct creative forces of Grave and Taro (vocals and visuals), N01R (guitar, mixing, and mastering), and Päschi (drums).

Their debut album, *Trading Characters*, introduced a raw fusion of djent-driven metal and experimental rapcore. But it was their sophomore release, *Renaissance 2.0*, that marked a turning point—refining their sound and helping define their take on trap metal, earning them a growing and dedicated following.

Since then, Ghost Lights has continued to evolve, releasing multiple LPs, EPs, and singles that push the boundaries between heavy music and modern trap influences. Known not only for their studio work but also for their intense, high-energy live performances, the band delivers an experience that's as visceral as it is immersive.

Blending dark, melodic trap elements with the weight and aggression of metal, Ghost Lights offers something for listeners on both sides of the spectrum and anyone looking for something new.

Step into the sound. Discover Ghost Lights.

GHOST LIGHTS BIO (ENGLISH) short version:

Ghost Lights crafts a dark, genre-blending fusion of trap and metal, driven by distortion, rhythm, and raw intensity. Emerging from Switzerland's underground in 2018, the band continues to build momentum with a sound that's both aggressive and immersive.



GHOST LIGHTS BIO (DEUTSCH):

Aus der Schweizer Underground-Szene hervorgegangen, verbindet Ghost Lights brachiale Riffs mit düsterer Trap-Ästhetik. Gegründet im Jahr 2018 vereint die Band die kreativen Kräfte von Grave und Taro (Vocals und Visuals), N01R (Gitarre, Mixing und Mastering) sowie Päschi (Drums).

Mit ihrem Debütalbum *Trading Characters* präsentierte die Band eine rohe Mischung aus djent-geprägtem Metal und experimentellem Rapcore. Den entscheidenden Schritt machte jedoch das zweite Album *Renaissance 2.0*: Hier schärfte Ghost Lights seinen Sound und prägte seinen eigenen Zugang zu Trap Metal – was der Band eine wachsende und treue Fanbase einbrachte.

Seitdem hat sich Ghost Lights stetig weiterentwickelt und mehrere LPs, EPs und Singles veröffentlicht, die die Grenzen zwischen harter Musik und modernen Trap-Einflüssen ausloten. Die Band überzeugt nicht nur im Studio, sondern auch mit intensiven, energiegeladenen Live-Shows, die ebenso direkt wie mitreißend sind.

Durch die Verbindung von düsteren, melodischen Trap-Elementen mit der Wucht und Aggression von Metal schafft Ghost Lights ein Klangbild, das Fans beider Welten anspricht und alle, die auf der Suche nach etwas Neuem sind.

GHOST LIGHTS BIO (DEUTSCH) Kurzversion:

Ghost Lights erschafft eine düstere, genreübergreifende Fusion aus Trap und Metal, geprägt von verzerrten Sounds, treibenden Rhythmen und roher Intensität. Seit ihrer Gründung im Jahr 2018 baut die Band ihren eigenen Sound konsequent weiter aus – aggressiv und zugleich atmosphärisch dicht.